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Skolebestyrelsesmøde på Fuglsanggårdsskolen 
Dato:  30. september 2024 
Tidspunkt:  18.10-20 
Sted:  Skolens personalerum 

Forplejning:  FU 
Bemærkninger: Vi holder kontaktforældremøde kl. 17-18 
Link til bilag:  Sendes på Aula 

Fraværende Jonas, Julie, Christian og Lotte 

DAGSORDEN 
 Tid Overskrift 

 
Status Bilag Indhold Noter / Referat 

1 18.10-
18.15 

Protokol Beslutning X Velkommen v. formandskabet, 
Inger og Julie 
Godkendelse af referat og 
fastlæggelse af dagsorden. 

Beslutning: Præsentationsrunde til ære for Asger der 
er ny næstformand i elevrådet. 

Referatet godkendt 
 

       

2 18.15-
18.35 

Opfølgning på 
kontaktforældremødet 

Drøftelse  

 

 

 

Kort opsamling på pointer fra 
kontaktforældremødet – er der 
noget bestyrelsen skal gå vi-
dere med? 

Beslutning: Referat fra kontaktforældremødet – her var 
der en generel tilfredshed med de ansattes brug af 
AULA.Der var mange forslag fra de forskellige grupper 
disse bliver samlet og eftersendes dette referat som 
bilag.Kontaktforældrene opfordres til at tage alle 
ideerne op på forældremøderne i klasserne med 
henblik på at finde ud af om tilfredsheden med skolens 
brug af AULA er generel i en større forældregruppe. 

 

Der var indsendt et forslag om at gøre sam-

menhængen mellem AULA og Meebook mere in-

tuitiv således at blev lettere at se hvad børnene 

skulle have med i skole. Forslaget vedlagt  
 
Det blev besluttet, at ledelsen ser alle forslagene 
igennem og kommer med et indspark på kommende 
sb-møde. 
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3 18.35-
18.45 

Justering af 
Trafikpolitikken 

Beslutning x Præsentation af tilføjelser i 
trafikpolitikken 
Drøftelse om eventuelle 
ændringer 
Vedtagelse 

Beslutning: Samtale om det nye forslag til trafik politik 
der skal lige luges ud i nogle enkelte sætninger, og så 
fremkom der ønsker om cykelparkerin for de store 
”christiania cykler” der stadig oftere bliver kørt ind i 
skolegården og på SFOs legeplads, selv om man ikke 
må cykle i skolegården. Samtidig var der et ønske om 
en præcisering af, hvor der kunne parkeres cykler – 
punktet tages op igen på næste SB-møde. Ledelsen 
laver nyt udkast. 
 
Noter: 

 18.45-
19.55 

PAUSE     

4 18.55- 
19.35 

Indholdstemaer til 
mødeplanen 

Drøftelse 
 

 Brainstormings-proces v. 
Alexzander ang. mødetemaer til 
bestyrelsen i år og evt. kom-
mende år 
Punktet følges op ift. beslutnin-
ger på sb-mødet i november. 

Beslutning: Alexzander samler ideerne fra post-it-sed-
lerne og samler dem i temaer til næste SB-møde.  
 
Noter: 

       

5 19.35-
19.50 

Orientering Oriente-
ring 

 1.1 Formandskab  
1.2 Ledelse 
1.3 LTK  
1.4 Skoleråd, referat i bag-

grundsmappe. 
1.5 Lærere 
1.6 Elever 
1.7 Øvrige 

Beslutning: Alexzander refererede fra SkoleDialog hvor 
der blev talt om trafik, som var opdelt i oplevet sikker-
hed og tryghed. Vedligehold af bygninger og trivsel for 
eleverne gennem styrkelse af fællesskaber. 
Mette: LTKs budget er næsten vedtaget nu med færre 
af de punkter, der ville ”gøre mest ondt” således at det 
nu blev betegnet som mindeligt. 
Der er mulighed for at melde sig som dommer i Edi-
son, hvilket Inger kun kunne anbefale. 
Så afholdes der ”personalets dag” den 4/10 hvor sko-
len sørger for kage og der skrives en hilsen fra SB. 
Lærerne: Naturfagsugen gik generelt rigtig fint. 
Forældrene: intet 
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Eleverne: Elevrådet arbejder videre med at lave en for-
retningsorden og elevdemokrati fra sidste år. 
 
Noter: 

       

6 19.50-
19.55 

Kommunikation Beslutning  Hurtigt fælles nedslag på om 
der er noget fra aftenens møde 
der skal formidles til forældre-
baglandet. 
 
Hvem gør hvad? 

Beslutning: Meddelelse om trafik, nu hvor det bliver 
mørkt morgen og aften. Ledelsen skriver ud. 
 

       

7 19.55-
20.00 

Eventuelt Oriente-
ring  

  Spørgsmål til meddelelsen fra SSP i forrige uge. Mette 
forklarede, at det var en information, som skolen skulle 
lægge ud på aula. 

Spørgsmål til hvornår ”mobilfri skole”. Her af-

talte bestyrelsen at evaluere i foråret 2025. 
 

 


